

Her Majesty the Queen*Appellant,*

v.

D. London

(XXX XXX XXX Master Corporal, Canadian Forces)
Respondent.

INDEXED AS: R. v. LONDON

File No.: CMAC 413

Heard: Ottawa, Ontario, June 22, 1998

Judgment: Ottawa, Ontario, June 22, 1998

Present: Strayer C.J., Hewak and Rothstein J.J.A.

On appeal from a finding by a Standing Court Martial held at Canadian Forces Base Esquimalt, British Columbia, on June 17, 18 and 19, 1997.

*Reviewable error – Appeal of the finding**Held* The appeal is dismissed

COUNSEL:

Major Edward Gallagher, for the appellant.
Lieutenant-Colonel Denis Couture, for the respondent.

The following are the reasons for judgment delivered orally in English by

[1] STRAYER C.J.: After hearing the able argument of counsel we are all of the view that there is no reviewable error in the decision of the President of the Standing Court Martial.

[2] The appeal will therefore be dismissed.

Sa Majesté la Reine*Appelante,*

c.

D. London

(XXX XXX XXX Caporal-chef, Forces canadiennes)
Intimé.

RÉPERTORIÉ : R. c. LONDON

N° du greffe : CACM 413

Audience : Ottawa (Ontario), le 22 juin 1998

Jugement : Ottawa (Ontario), le 22 juin 1998

Devant : le juge en chef Strayer et les juges Hewak et Rothstein, J.C.A.

En appel d'un verdict prononcé par une cour martiale permanente siégeant à la base des Forces canadiennes d'Esquimalt (Colombie-Britannique), les 17, 18 et 19 juin 1997.

*Erreur susceptible de contrôle – Appel du verdict**Arrêt* L'appel est rejeté

AVOCATS :

Major Edward Gallagher, pour l'appelante.
Lieutenant-colonel Denis Couture, pour l'intimé.

Ce qui suit est la version française des motifs du jugement prononcés à l'audience par

[1] LE JUGE STRAYER, J.C. : Après avoir entendu les arguments valables des avocats, nous sommes tous d'avis que la décision du président de la cour martiale permanente ne renferme pas d'erreur susceptible de contrôle.

[2] L'appel sera donc rejeté.